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Interpelacja radnego w przedmiocie możliwości przywrócenia oświetlenia
ciągu pieszo-rowerowego z Kluczborka do Kuniowa

W imieniu mieszkańców wsi Kuniów zwracam się uprzejmie z wnioskiem o przywrócenie oświetlenia
ciągu pieszo-rowerowego Kluczbork-Kuniów.

W listopadzie br. wyłączone zostało oświetlenie ciągu pieszo-rowerowego Kluczbork - Kuniów.
Wyłączenie oświetlenia znacznie pogorszyło komfort i bezpieczeństwo przejścia i przejazdu tą ścieżką,
zwłaszcza w okresie jesienno-zimowym, kiedy wcześnie zapada zmrok. Mieszkańcy Kuniowa sygnalizują, że
ścieżka rowerowa ta jest często użytkowana przez mieszkańców wsi, którzy tą drogą bezpiecznie mogą
dojechać do Kluczborka do pracy, szkoły itp. i wrócić do domu. Warto zaznaczyć, że po wyłączeniu tego
oświetlenia, ciągu pieszo-rowerowy jest całkowicie nieoświetlona, gdyż na jego przebiegu nie ma
dodatkowych lamp. Podkreślić należy, że ciąg pieszo-rowerowy posiada nowoczesne, energooszczędne
oświetlenie.

Wobec powyższego, mając na uwadze bezpieczeństwo uczestników korzystających z ciągu pieszo-
rowerowego Kluczbork-Kuniów, wnoszę o przywrócenie całkowitego lub choćby częściowego (co 2-3 lampę)
lub czasowego (np. do godz. 23.00) oświetlenia ścieżki rowerowej z Kluczborka do Kuniowa.

Z poważaniem,


